
KAJ OBČINI MAR JUGOSLAVIJA?
Slovenija, 26. junija smo približno ob 19. uri tudi pri nas, pred občinsko
stavbo, dvignili slovensko državno zastavo in s tem ustoličili slovensko
državnost tudi v občini Ljubljana Moste-Polje. Dogodki, ki so sledili,

so nam vsem dobro znani in na prvi pogled se nam zdaj kažejo kot
polpretekla zgodovina. V tistem času smo Slovenci dokazali, kaj
hočemo in zmoremo. Vendar pa september v nas vseeno poraja

negotovost in misliin, da ne bo preveč, če rečem strah. Ta vsekakor ne
izvira samo iz bojazni pred novimi denacionalizacijskimi in lastninskimi

zakoni, ki jih ravno zdaj obravnava naš republiški parlament, ampafe
predvsem iz vojne, ki še vedno traja in ji ni videti konca.

Vojna, ki poteka na ozemlju sosed-
nje republike Hrvaške, je v očeh ne-
katerih zapečkarskih Slovencev nekaj
tujega, nekaj, kar nas ne zadeva.
Upam. da vendarle ni tako. Sloven-
ska politika, ki ji razen nekaterih po-
manjkljivosti v zadnjem času ne mo-
remo oporekati večjih napak. si pre-
malo prizadeva za rešitev jugoslovan-
ske krize in predvsem za konec vojne

na Hrvaškem. Najbrž dolgo ne bomo
imeli takšne priložnosti biti »bolj
evropski« (saj za to si prizadevamo,
mar ne?), kot jo imamo zdaj pri reše-
vanju jugoslovanske krize. Razlog za
aktivnejšo vlogo pri iskanju te rešitve
pa seveda ne sme in ne more biti
samo bojazen. da bi se uresničil zlo-
glasni vojaški načrt »Bedem 2«, tem-
več predvsem želja pomagati državlja-

nom Hrvaške. Verjetno se sprašujete.
kaj ima to opraviti z našo občino.
Veliko! Konkretno pomoč v denarju,
sanitetnem materialu. zdravilih in
drugem jim lahko nudimo tudi mi. saj
ima tako Skupščina občine kot tudi
druge institucije in organrzacije že
ustaljene stike s podobnimi instituci-
jami in organizacijami na Hrvaškem.
Zato pozivam občinsko vlado, da oea.
mudoma ustanovi sklad za pomoč Hr-
vaški z vsemi potrebnimi instrumenti
in akcijo organizirane in javne pomoči
tudi izpelje. Tudi pobuda poslancev
in strank v mestni in republiški skupš-
čini za podobno pomoč ne bi bila
odveč. Naj se zdi še tako naivno
upati, da bo do takšne pomoči prišlo,
menim, da kljub temu ne gre poza-
biti, da iz majhnega raste veliko.
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